
Møde: Bestyrelsesmøde ”Ejerforening Sønder Boulevard 65, Asger Rygs Gade 1-3” 

Forfatter: Berit  

Møde dato: 28-10-2015 

Møde deltagere:  Kasper, Dorthe, Philip, Sophie og Berit 

Ikke tilstede:  Regitze, Christian, Morten 

 

Åbne punkter: 

Runde vinduer til vejen. 

26/11 -  2013 : Vi rengør på arbejdsdag foråret 2014. 

5/2-2014 : Intet nyt 

12/3-2014: Intet nyt 

20/11-2014 : Vi rengør på arbejdsdag foråret 2015...  

28/10-2015 Phillip ringer til vinduspudser 

Skur/ly i gården : 

26/11 – 2013 : Vi vil undersøge hos gårdlauget om der er mulighed for at installere et skur i gården til 

cykler/barnevogne og lignende. 

5/2 - 2014 : Intet nyt 

12/3-2014: Christian prøver at finde et forslag til et cykel/barnevognsskur i gården. 

20/11-2014: Der skal snakkes med gårdlauget og laves et forslag. Vi mødes i gården næste gang og kigger 

på det. Vi laver ikke noget skur. 

14/01-2015: Vi afventer Philips forsøg på at opnå kontakt med bestyrelsen i gårdlauget. Vi overvejer at 

installere nogle cykelstativer eller tilsvarende for at afhjælpe den massive trafikprop vi har i cykelkælderen 

– specielt i vinterperioden. 

10/8-2015: Kasper sender en email adresse til Philip hvorved man kontakte gårdlauget. 

28/10-2015: Mail sendt. Vi afventer 

 

 

 



Mail liste til alle: 

28/10-2015: Kasper sender mail til Mona angående email adresser på alle beboer. Vi skal lave en mailliste 

til alle, så vi kan sende fælles mail. 

 

Fordelig af opgaver til bestyrelses medlemer: 

Navneskilte til dør og postkasser: Sophie 

Pærer og røg alarmer i opgang 65: Dorte 

Pærer og røg alarmer i opgang 1: Mangler 

Pærer og røg alarmer i opgang 3: Phillip 

Pærer og røg alarmer i Cykelkælder: Berit 

Bogholder til regninger: Kasper 

Hjemmeside og infomail: Berit 

 

Fællesopgave liste 

28/10-2015 Vi skal lave liste over arbejdsopgaver til fælles arbejds dag, så vi hele tide kan tilføje nye 

punkter. 

Snerydning: 

28/10-2015 Kasper underøger pris på snerydning 

 

Loft og Kælderrum: 

28/10-2015 Luft rum skal opdateres vi går en tur næste møde. Phillip printer tegninger til næste gang 

 

Faldstammer og vandrør: 

28/10-2015: Vi vil bruge foreningens penge med undtagelse af 200000 kr til at få lave faldstammer. Kasper 

laver et overslag på hvor meget faldstammer vi kan få lavet for 600000kr til møde 

 

Næste møde er den 2/12 kl 19.30 hos Kasper 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


